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Protokół Nr XLII 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

16 grudnia 2021 roku, godz. 14:00 

W TRYBIE ZDALNYM 
 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas 

rozpoczęcia obrad nieobecni: radna Olga Wanago, radny Mirosław Bobrowski oraz 

radny Mirosław Sieniakowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka.  

W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni dyrektorzy i naczelnicy. 

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

 

O godz. 14:00 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XLII sesję 

Rady Powiatu w VI kadencji prowadzoną w trybie zdalnym, powitała radnych oraz 

zaproszonych gości i stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła  

o zgłaszanie wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XLII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 
3.  Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 
4.  Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym 

sprawozdaniu. 
5.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu 

Powiatu. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 
8. Przedstawienie sprawozdania Starosty Kętrzyńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2021. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 marca 
2021 r. w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej  
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 społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

b) organizacji z Gminą Miejską Kętrzyn pozaszkolnych punktów katechetycznych 
oraz udziału w kosztach ich funkcjonowania w roku szkolnym 2021/2022; 

c) powierzenia Gminie Kętrzyn prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg 
publicznych pn. Budowa ścieżki rowerowej na działkach Nr 209/2, 209/3, 210, 
146/1 obręb Czerniki oraz Nr 6, 7/3 obręb Parcz, Gmina Kętrzyn; 

d) wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego; 
e) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 
f) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie; 
g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 

2035; 
h) zmian w budżecie powiatu na rok 2021. 

10. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Powiatu z 25 listopada 2021 r.  
11. Zamknięcie XLII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie.  

 

Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula 

Baraniecka poprosiła Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie 

sprawozdania. 

 

Do posiedzenia w trybie zdalnym dołączył radny Mirosław Bobrowski. 

Obecnych 17 radnych. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 

25 listopada 2021 r. do 16 grudnia 2021 r. radni otrzymali wraz z materiałami 

sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta odnosząc się do 

sprawozdania przedstawił następujące działania: 

1) Zarząd Powiatu powołał w drodze uchwały komisje, które dokonały odbioru 

następujących inwestycji: 

- Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej nr 1737N 

Koczarki – Krzyżany – odbiór w dniu 1 grudnia 2021 r., 

- Poprawa parametrów technicznych drogi powiatowej 1737N Koczarki – 

Krzyżany.  

Starosta wyjaśnił, że zadanie zostało podzielone na dwa etapy, ponieważ 

wcześniej środek drogi został wyremontowany,  
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- Przebudowa i remont przyszkolnej hali sportowej przystosowanej dla osób 

niepełnosprawnych wraz z wyposażeniem przy ul. Wojska Polskiego  

w Kętrzynie – odbiór w dniu 6 grudnia 2021 r. 

2) Zarząd Powiatu, mając na uwadze wnioski Przedsiębiorstwa Budowy Dróg  

i Mostów DROMO Sp. z o. o., przedłużył termin wykonania zadań 

inwestycyjnych pn. „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1767N 

w miejscowości Prosna na rzece Guber do  dnia 27 grudnia 2021 r. oraz 

przebudowy dwóch dróg: Wopławki – Czerniki do 29 kwietnia 2022 r. oraz 

poprawa parametrów techniczno – użytkowych drogi powiatowej 1437N na 

odcinku Nakomiady – Godzikowo do dnia 29 kwietnia 2022 r. Starosta 

poinformował, że pojawiają się problemy na rynku z dostawą materiałów 

dlatego na wydatki niewygasające będą proponowane te dwie inwestycje.  

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z uchwałami Regionalnej Izby Obrachunkowej 

pozytywnie opiniującymi projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035, projekt uchwały budżetowej na rok 2022 

oraz możliwość sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej powiatu kętrzyńskiego na rok 2022.  

4) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem weryfikacji rozliczenia dotacji 

udzielonej ze środków Powiatu w 2021 r. Komendzie Powiatowej Policji  

w celu dofinansowania zakupu samochodu osobowego. Starosta wyjaśnił, że 

dotacja została rozliczona.  

5) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 942/2021 dokonał wyboru 

okresu średniej arytmetycznej stosowanej do wyliczenia relacji określonej  

w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. Starosta wyjaśnił, że 

nowelizacja dała wybór czy będzie to okres trzech czy siedmiu lat i po 

głębokiej analizie Zarząd zadecydował, że będzie to okres siedmioletni. 

6) Zarząd Powiatu podjął autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 oraz autopoprawkę do projektu uchwały 

Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie podjęcia uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na 2022 rok. 

7) Zarząd Powiatu biorąc pod uwagę wniosek Zakładu Usług Pogrzebowych  

w przedmiocie obniżenia czynszu dzierżawnego wydał opinię pozytywną  

i obniżył czynsz. Starosta poinformował, że taka decyzja ma związek  

z przekształceniem Szpitala Powiatowego w Kętrzynie w szpital jednoimienny 

i dodatkowymi kosztami, które Zakład będzie ponosił. 

8) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 938/2021 powołał komisję 

przetargową do przeprowadzenia przetargów nieograniczonych na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Kętrzyńskiego położonych  

w obrębie Karolewo, gmina Kętrzyn.  

9) Zarząd Powiatu podał do publicznej wiadomości ogłoszenie o drugim 
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przetargu na nieruchomości położone w obrębie Karolewo, gmina Kętrzyn. 

10) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 947/2021 powołał komisję 

odbiorową do przeprowadzenia czynności odbiorowych zadania pn. 

„Rozbiórka budynku gospodarczego o pow. zabudowy 40 m2 położonej na 

nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 

170 obręb 1 miasto Kętrzyn. Termin odbioru to 10 grudnia 2021 r.  

11) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 948/2021 wyraził zgodę na 

zwarcie przez Zespół Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu kolejnej umowy ze 

Szpitalem Powiatowym w Kętrzynie na najem pomieszczeń znajdujących się  

w budynku internatu na okres od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r.  

z przeznaczeniem na siedzibę Zespołu Ratownictwa Medycznego. 

12) Zarząd Powiatu przyjął rezygnację Lukowego Klubu Sportowego Niedźwiedź 

Kętrzyn z realizacji zadania publicznego „Międzynarodowy Mecz Bokserski  

o Puchar Starosty”. Starosta informował, że dotacja w wysokości 3 500 zł 

została zwrócona do budżetu Powiatu.  

13) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 934/2021 przyznał 

świadczenia w ramach pomocy zdrowotnej 28 nauczycielom szkół i placówek 

oświatowych dla których organem prowadzącym jest Powiat Kętrzyński.  

14) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Dyrektora na temat bieżącej 

sytuacji Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 

15) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały rozstrzygnął otwarty konkurs 

ofert na realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia prowadzenia 

Punktów Nieodpłatnej Pomocy Prawnej. Starosta poinformował, że wpłynęły 

dwie oferty, z których wybrano Lokalną Grupę Działania „Barcja”. 

16) Zarząd Powiatu podjął czynności formalno-prawne w celu realizacji uchwał 

Rady Powiatu w Kętrzynie podjętych na poprzedniej sesji – uchwały zostały 

przesłane Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej, a także wymagane przepisami uchwały przekazano do 

publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

Ponadto Starosta poinformował, że 28 grudnia 2021 r. mija termin składania 

ofert do rozstrzygnięcia pierwszego postępowania w ramach Programu Inwestycji 

Strategicznych. Ogłoszenie zostało opublikowane 14 grudnia 2021 r. na drogę Aptynty 

– Asuny – Święty Kamień i jest to pierwsze w powiecie postępowanie w ramach tego 

Programu. Następnie Starosta odpowiadając na pytanie radnego Jarosława Pieniaka 

zadane podczas posiedzenia komisji w sprawie ul. Pieniężnego w Reszlu wyjaśnił, że 

inwestycja została wykonana ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, gdzie 

wraz z wnioskiem składano projekt organizacji ruchu, w związku z czym Zarząd wystąpi 

z pisemnym zapytaniem czy w ramach trwałości projektu, na który Powiat otrzymał 

dofinansowanie zmiana organizacji ruchu może nastąpić. Starosta odpowiedział 

również na pytanie radnego Ryszarda Kawczyńskiego o środki na materiały pomocnicze 

w Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu. Poinformował, że posiada całościowe 
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zestawienie, z którego wynika że zakupiono takie urządzenia jak drukarka laserowa za 

18 000 zł, notebooki, oprogramowanie, drukarka wielofunkcyjna, licencje edukacyjne, 

dyski SSD, monitory interaktywne, komplety komputerów na warsztaty, pomoce 

dydaktyczne, piły, tarcze, papier, deski brzozowe, sprzęt fotograficzny, narzędzia 

ogrodnicze. Starosta dodał, że w szkole realizowany jest program „TIG na miarę 

szkoły”, w ramach którego został już zakupiony monitor interaktywny, 25 laptopów,  

2 projektory, serwer, wózki, szafki, a na rok 2022 zapisany jest program „Nowoczesne 

projektowanie” ze środkami w kwocie ponad 446 000 zł, w tym na szkolenia oraz zakup 

materiałów i wyposażenia.  

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny Lech Ryndzionek poprosił o przedstawienie szerszej informacji na temat 

COVID-19 w powiecie. 

Radny Ryszard Kawczyński poprosił o wyjaśnienie czy Zarząd podjął decyzję  

o dofinansowaniu zakupu nowego samochodu dla Komendy Powiatowej Policji  

w Kętrzynie. 

Radny Piotr Soćko zapytał, z jakim skutkiem przeprowadzono przetargi na 

nieruchomości w Karolewie.  

Radny Piotr Węglarski zapytał, czy interpelacja złożona w październiku, która 

dotyczyła złego stanu nawierzchni ul. Norwida w Reszlu została rozpatrzona.  

 

Ad. pkt 5  

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

POWIATU 

 Starosta odpowiadając na pytanie radnego Lecha Ryndzionka wyjaśnił, że  

w sprawozdaniu pojawiła się liczba 74 łóżek dostępnych dla pacjentów chorych na 

COVID-19. Starosta dodał, że Dyrektor codziennie raportuje o ilości zajętych łóżek  

i oscyluje ona w okolicach 60. Starosta dodał, że przed posiedzeniem rozmawiał z Panią 

Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej i chce wyjaśnić, że na stronie 

Ministerstwa Zdrowia pojawił się dziś błąd, ponieważ podano liczbę zachorowań  

w powiecie kętrzyńskim z dwóch dni, więc na jeden dzień przypadło ok. 30 zakażeń,  

a nie, tak jak podano, ponad 60. Starosta powiedział, że personel medyczny opiekuje 

się pacjentami przebywającymi w szpitalu i nie ma zagrożeń ze strony funkcjonowania 

szpitala.  

 Odnosząc się do pytania radnego Ryszarda Kawczyńskiego, Starosta 

poinformował, że mówił o tegorocznej dotacji na zakup nowego samochodu, która 

została rozliczona w 100%, natomiast w wypadku drogowym zniszczony został 

samochód policyjny zakupiony dwa lata wcześniej, którego zakup Powiat również 

dofinansowywał.  

 Następnie Starosta poinformował radnego Piotra Soćko, że 9 postępowań na 
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sprzedaż nieruchomości zakończyło się wynikiem negatywnym – nikt nie wpłacił 

wadium.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu, odnosząc się do pytania radnego Piotra 

Węglarskiego, wyjaśniła, że złożona przez radnego interpelacja, zgodnie z treścią,  

została potraktowana jako wniosek do budżetu, co radny zaakceptował.  

Starosta poinformował, że wspomniana przez radnego ulica nie znalazła się  

w projekcie budżetu na 2022 rok, ale często w trakcie roku pojawiają się możliwości  

i inwestycja mogłaby zostać zrealizowana w systemie 50/50, jeśli pojawi się taka wola 

Burmistrza Reszla.  

 Radny Piotr Węglarski poinformował, że zrozumiał, iż interpelacja zostanie 

potraktowana jako wniosek do budżetu, ale chciał dowiedzieć się czy została 

przeprowadzona analiza i czy stwierdzono, że ulica faktycznie wymaga remontu. 

 Radny Lech Ryndzionek zapytał czy zaplanowane na grudzień zabiegi w Szpitalu 

Powiatowym w Kętrzynie nie zostaną przesunięte na dużo dalsze terminy.  

 Starosta poinformował, że pytanie o terminy zabiegów powinno zostać 

skierowane do osób kierujących oddziałami. 

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

 Radni nie złożyli interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu udzieliła głosu biorącemu udział w posiedzeniu 

Rady Powiatu Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Kętrzynie Dariuszowi Duczkowi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie poinformował, że od niedawna sprawuje 

funkcję Przewodniczącego i poprosił o spojrzenie na zmiany w Radzie Miejskiej  

z życzliwością i zrozumieniem i dodał, że liczy na dobrą współpracę obu Rad, wymianę 

doświadczeń, podejmowanie wspólnych inicjatyw i wdrażanie innowacyjnych 

rozwiązań, które ułatwią codzienne życie mieszkańcom miasta i powiatu.  

 Radny Krzysztof Tytman odnosząc się do pytania radnego Lecha Ryndzionka 

wyjaśnił, iż fakt że kętrzyński szpital jest jednoimienny jest jednoznaczne z tym, że nie 

udziela pomocy pacjentom z innymi schorzeniami. Radny poinformował, że zabiegi 

planowe będą wykonywane wtedy, gdy pozwoli na to pandemia, a Wojewoda 

zadecyduje o powrocie szpitala do normalnego funkcjonowania. Radny dodał, że jest 

to pytanie stawiające wiele znaków zapytania w zakresie życia społecznego, ponieważ 

teraz uzyskanie pomocy lekarskiej jest możliwe na telefon, a do specjalistycznych 

poradni są długie kolejki pacjentów. Radny stwierdził, że ma  to cechy klęski 

humanitarnej. 
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Ad. pkt  8 

Przedstawienie sprawozdania Starosty Kętrzyńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa  

i Porządku za rok 2021 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa  

i Porządku działa na podstawie przepisów ustawy o samorządzie powiatowym. Dodał, 

że jak zostało przedstawione w sprawozdaniu (zał. nr 3) w skład Komisji wchodzi 

Starosta jako Przewodniczący, radni Rady Powiatu w Kętrzynie, kierownik 

Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego, Naczelnik Wydziału Komunikacji  

i Transportu, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie oraz 

przedstawiciele: Komendy Powiatowej Policji w Kętrzynie, Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie i Prokuratury. Starosta poinformował, że  

w spotkaniach tradycyjnie uczestniczy Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej oraz Powiatowej Weterynarii. Starosta powiedział, że w tym roku 

doszło również do zmian personalnych w składzie Komisji, a mianowicie zmarłego 

radnego Zdzisława Flisa zastąpił radny Bartosz Walewski. Ponadto Starosta 

poinformował, że Komisja odbyła w tym roku cztery posiedzenia, z których dwa były  

w trybie zdalnym, a ich tematami jest analiza przygotowania służb, inspekcji i straży do 

konkretnych okresów roku, Naczelnicy, Dyrektorzy i przedstawiciele służb, inspekcji  

i straży składają sprawozdania ze swojej działalności rocznej i kwartalnej. 

  

 Radny Lech Ryndzionek zapytał czy były przypadki zagrożenia dla mieszkańców, 

które udało się lub nie udało się rozwiązać. 

 Starosta powiedział, że na szczęście zdarzeń o charakterze zagrożenia 

bezpieczeństwa w powiecie kętrzyńskim nie było, ale na każdym z posiedzeń była 

analizowana również sytuacja epidemiczna, poruszane są takie tematy jak 

przygotowanie służb do przestrzegania mieszkańców o problemie tlenku węgla, 

zdarzenia drogowe, utonięcia, ASF itd.  

 

Ad. pkt 9 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, a mianowicie 
podjęcia przewidzianych w porządku obrad XLII sesji Rady Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 
marca 2021 r. w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
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o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 24 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XLII/351/2021 (zał. nr 
4). 

 

b) organizacji z Gminą Miejską Kętrzyn pozaszkolnych punktów 
katechetycznych oraz udziału w kosztach ich funkcjonowania w roku 
szkolnym 2021/2022 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie organizacji z Gminą Miejską Kętrzyn pozaszkolnych punktów 
katechetycznych oraz udziału w kosztach ich funkcjonowania w roku szkolnym 
2021/2022, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer 
XLII/352/2021 (zał. nr 5). 

 

c) powierzenia Gminie Kętrzyn prowadzenia zadania publicznego z zakresu 
dróg publicznych pn. Budowa ścieżki rowerowej na działkach Nr 209/2, 
209/3, 210, 146/1 obręb Czerniki oraz Nr 6, 7/3 obręb Parcz, Gmina Kętrzyn 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie powierzenia Gminie Kętrzyn prowadzenia zadania publicznego 
z zakresu dróg publicznych pn. Budowa ścieżki rowerowej na działkach Nr 209/2, 
209/3, 210, 146/1 obręb Czerniki oraz Nr 6, 7/3 obręb Parcz, Gmina Kętrzyn, który 
został podjęty jednogłośnie głosami  17 „za” i nosi numer XLII/353/2021 (zał. nr 6). 

 

d) wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
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o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 
 Przewodniczący Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego Przemysław Kłys 
poinformował, że Młodzieżowa Rada na ostatnim posiedzeniu podjęła uchwałę  
o wskazaniu kandydatury Pana Andrzeja Lewandowskiego na Opiekuna Młodzieżowej 
Rady Powiatu Kętrzyńskiego. Przewodniczący Młodzieżowej Rady powiedział, że 
Wicestarosta spełnia wymogi wynikające ze Statutu Młodzieżowej Rady Powiatu 
Kętrzyńskiego, a mianowicie był wieloletnim Dyrektorem Zespołu Szkół im. Macieja 
Rataja w Reszlu, a obecnie pełni funkcję Wicestarosty Powiatu Kętrzyńskiego.  
 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy Wicestarosta Andrzej Lewandowski 
wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję Opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu 
Kętrzyńskiego. 
 Wicestarosta wyraził zgodę. 
 
Obrady on-line opuścił radny Leszek Szewczuk. Obecnych 16 radnych. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu 
Kętrzyńskiego, który został podjęty głosami 15 „za” oraz 1 „wstrzymującym się i nosi 
numer XLII/354/2021 (zał. nr 7). 

 

e) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej w Reszlu 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie Bartosz Walewski 
poinformował, że kontrola w Zespole Opieki Zdrowotnej w Reszlu odbyła się w dniu  
3 listopada 2021 r. z zakresem, który został przedstawiony w sprawozdaniu. 
Przewodniczący Bartosz Walewski dodał, że w toku przeprowadzonej kontroli Komisja 
nie stwierdziła nieprawidłowości. Przewodniczący serdecznie podziękował za udział  
w kontroli Pani Dyrektor Katarzynie Ślimak oraz członkom zespołu kontrolnego. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej  
w Reszlu, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer 
XLII/355/2021 (zał. nr 8). 

 
f) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 



 10 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie Bartosz 
Walewski poinformował, że kontrola w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie odbyła się  
w dniu 10 listopada 2021 r. z zakresem, który został przedstawiony w sprawozdaniu. 
Przewodniczący Bartosz Walewski dodał, że na szczególną uwagę zasługuje 
zaangażowanie pracowników szpitala i dyrekcji w walkę z pandemią COVID-19. 
Przewodniczący podziękował Dyrektorowi Wojciechowi Glince za udział w kontroli oraz 
członkom zespołu kontrolnego.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej kontroli w Szpitalu Powiatowym  
w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer 
XLII/356/2021 (zał. nr 9). 

 
g)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 

2021 – 2035 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za”  
i nosi numer XLII/357/2021 (zał. nr 10). 

 
 

h) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że w toku dyskusji nad projektem 
uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2021 został zauważony błąd  
w uzasadnieniu do uchwały, w związku z czym na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 
16 grudnia 2021 r. podjęta została autopoprawka, którą radni mają już na swoich 
skrzynkach mailowych (zał. nr 11).   

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy radni zgłaszają sprzeciw, aby 

autopoprawkę przegłosować łącznie z proponowanym projektem uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021 wraz z autopoprawką, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XLII/358/2021 (zał. nr 
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12). 

 
Ad. pkt 10 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

Przewodnicząca poinformowała, że projekt protokołu został przesłany radnym  

w wersji elektronicznej i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić poprawki. 

Radni nie zgłosili poprawek do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

 XLI sesji Rady Powiatu – przyjęty  głosami 16 „za” i 1 „wstrzymującym 

się”. 

 

Ad. pkt 11 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XLII sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 15:30. 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

Przewodnicząca Rady Powiatu 
w Kętrzynie 

 
   /-/ Urszula Baraniecka 


